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Podat p. Klaškovi podrobnější informace k příjmům výkonu státní správy (64 mil. vs 
112 mil. Kč). 
 
E-mail starostky panu Klaškovi 28. 3. 2024: 
 

Vážený pane Klaško,  

do finančních prostředků na výkon státní správy se zapojuje  

přímý příspěvek na výkon státní správy, který v letošním roce činí                         64,5 mil. Kč 

příjem ze správních poplatků (dle roku 2023)                                                          22 mil. Kč 

příjem ze sankčních poplatků (dle roku 2023)                                                           6 mil. Kč 

Celkem tedy 

cca                                                                                                                     92,5 mil. Kč 

 

Zaměstnanců, kteří se věnují přímo jen státní správě, je odhadem cca 98. Do tohoto počtu 

nejsou započítáni zaměstnanci sociálního odboru, kteří jsou dotování státem přímo z určených 

dotací na tento výkon. 

Počítáme-li na jednoho zaměstnance cca 1 mil. Kč režie, pak město Šlapanice z dalších peněz 

dotuje státní správu minimálně 5,5 mil. Kč ročně.  Pravděpodobně je to ale ještě více peněz. 

Úvahy, které jste zmiňoval, byla čísla z tzv. benchmarkingu některých měst. Pokud vím, pak 

tato metodika nezahrnovala do těchto úvah investice. Je však zřejmé, že bez investic ať do 

výtahů, klimatizací, SW vybavení a dalšího, výkon státní správy jaksi není možný. Proto za 

realistická lze považovat spíše uvažovaná čísla 1mil. Kč režie/1 zaměstnanec, ale někteří 

odborníci na financování obcí uvádějí až 1,5 mil. Kč. Předpokládám, že u nás to bude spíše 

něco přes ten 1mil. Kč. 

Tzv. paragraf tajemníka, na kterém je rozpočtováno 112 mil. Kč, zahrnuje výdaje jak na výkon 

státní správy, tak samosprávy, proto se podle něj nelze v tomto směru orientovat. 

Závěrem připomenu příklad z loňského roku, kdy našemu odboru výstavby byl přidělen výkon 

státní správy pro další 3 obce s více než 7 tis. obyvatel a vybavení od stolů, židlí, místností 

přes PC a další potřeby sanovalo ze svého rozpočtu město Šlapanice, dostali jsme pouze část 

mzdových prostředků od září 2023. 

Pokud byste měl další dotazy, jsme Vám k dispozici. 

S pozdravem 

Michaela Trněná 

starostka  

 
 


